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ʆʪʯʝʪ ʉʦʚʝʪʘ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʦ ʨʘʙʦʪʝ ʚ 2021 ʛʦʜʫ 
 

 

ɺ ʦʪʥʦʰʝʥʠʠ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʠ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè: 

 

ɼʝʡʩʪʚʫʶʱʠʡ ʩʦʩʪʘʚ ʉʦʚʝʪʘ ʙʳʣ ʠʟʙʨʘʥ ʥʘ ʆʙʱʝʤ ʩʦʙʨʘʥʠʠ ʯʣʝʥʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʚ 2021 ʛʦʜʫ 

(ʇʨʦʪʦʢʦʣ ˉ 01/2021 ʦʪ ç22è - ç31è ʤʘʨʪʘ 2021 ʛ.) 

ɺ 2021 ʛʦʜʫ ʚ ʩʚʷʟʠ ʩ ʜʝʡʩʪʚʫʶʱʠʤʠ ʦʛʨʘʥʠʯʝʥʠʷʤʠ ʥʘ ʪʝʨʨʠʪʦʨʠʠ ʈʦʩʩʠʡʩʢʦʡ ʌʝʜʝʨʘʮʠʠ ʚ 

ʩʚʷʟʠ ʩ ʢʦʨʦʥʘʚʠʨʫʩʥʦʡ ʠʥʬʝʢʮʠʝʡ ʟʘʩʝʜʘʥʠʷ ʉʦʚʝʪʘ ʧʨʦʚʦʜʠʣʠʩʴ ʚ ʦʩʥʦʚʥʦʤ ʚ ʟʘʦʯʥʦʤ ʬʦʨʤʘʪʝ. 

ɺ ʩʦʦʪʚʝʪʩʪʚʠʠ ʩ ʢʦʤʧʝʪʝʥʮʠʝʡ ʉʦʚʝʪʘ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʜʣʷ ʨʝʰʝʥʠʷ ʚʦʧʨʦʩʦʚ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʠ 

ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʟʘ 2021 ʛʦʜ ʙʳʣʦ ʧʨʦʚʝʜʝʥʦ 12 ʟʘʩʝʜʘʥʠʡ ʉʦʚʝʪʘ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè. 

ɺ ʭʦʜʝ ʟʘʩʝʜʘʥʠʡ ʉʦʚʝʪ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʧʨʠʥʷʣ ʩʣʝʜʫʶʱʠʝ ʨʝʰʝʥʠʷ: 

3 ʨʝʰʝʥʠʷ ʦ ʧʨʠʝʤʝ ʚ ʯʣʝʥʳ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʠ ʧʨʝʜʦʩʪʘʚʣʝʥʠʠ ʧʨʘʚʘ ʦʩʫʱʝʩʪʚʣʷʪʴ ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʫ 

ʧʨʦʝʢʪʥʦʡ ʜʦʢʫʤʝʥʪʘʮʠʠ ʧʦ ʜʦʛʦʚʦʨʫ ʧʦʜʨʷʜʘ ʥʘ ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʫ ʧʨʦʝʢʪʥʦʡ ʜʦʢʫʤʝʥʪʘʮʠʠ ʥʘ ʦʙʲʝʢʪʘʭ 

ʢʘʧʠʪʘʣʴʥʦʛʦ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ; 

5 ʨʝʰʝʥʠʡ ʦ ʚʥʝʩʝʥʠʠ ʠʟʤʝʥʝʥʠʡ ʚ ʨʝʝʩʪʨ ʯʣʝʥʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ (ʩʤʝʥʘ ʘʜʨʝʩʘ 

ʤʝʩʪʦʥʘʭʦʞʜʝʥʠʷ ʶʨʠʜʠʯʝʩʢʦʛʦ ʣʠʮʘ, ʚʥʝʩʝʥʠʝ ʠʟʤʝʥʝʥʠʡ ʚ ʫʨʦʚʝʥʴ ʦʪʚʝʪʩʪʚʝʥʥʦʩʪʠ); 

ʫʪʚʝʨʞʜʝʥʠʝ ʨʝʟʫʣʴʪʘʪʦʚ ʧʨʦʚʝʨʦʢ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʠ ʟʘ 2020 ʛʦʜ ʠ ʫʪʚʝʨʞʜʝʥʠʷ ʧʣʘʥʘ ʧʨʦʚʝʨʦʢ 

ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ ʥʘ 2021 ʛʦʜ; 

ʨʝʰʝʥʠʷ, ʩʚʷʟʘʥʥʳʝ ʩ ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʦʡ ʢ ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʶ ʆʙʱʝʛʦ ʩʦʙʨʘʥʠʷ ʯʣʝʥʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʚ 2021 

ʛʦʜʘ; 

1 ʨʝʰʝʥʠʝ ʦ ʚʦʟʚʨʘʪʝ ʦʰʠʙʦʯʥʦ ʧʝʨʝʯʠʩʣʝʥʥʳʭ ʜʝʥʝʞʥʳʭ ʩʨʝʜʩʪʚ ʜʣʷ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʠ, ʢʦʪʦʨʘʷ 

ʚʩʪʫʧʠʣʘ ʚ ʯʣʝʥʳ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ; 

1 ʨʝʰʝʥʠʝ ʦ ʚʳʙʦʨʝ ʘʫʜʠʪʦʨʩʢʦʡ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʠ; 

ʨʝʰʝʥʠʝ ʦ ʜʝʣʝʛʠʨʦʚʘʥʠʠ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʷ ʜʣʷ ʫʯʘʩʪʠʷ ʚ ʆʢʨʫʞʥʦʡ ʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʠ ʯʣʝʥʦʚ 

ʅʆʇʈʀɿ ʧʦ ʉɿʌʆ, ʦʙ ʫʯʘʩʪʠʠ ʚʦ ɺʩʝʨʦʩʩʠʡʩʢʦʤ ʉʲʝʟʜʝ ʯʣʝʥʦʚ ʅʆʇʈʀɿ, ʦ ʚʳʙʦʨʝ ʢʘʥʜʠʜʘʪʘ ʚ 

ʈʝʚʠʟʠʦʥʥʫʶ ʢʦʤʠʩʩʠʶ ʅʆʇʈʀɿ, ʆʢʨʫʞʥʫʶ ʢʦʥʪʨʦʣʴʥʫʶ ʢʦʤʠʩʩʠʶ ʉɿʌʆ ʅʆʇʈʀɿ. 
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ɺʦʧʨʦʩ 2 

ʆʪʯʝʪ ɻʝʥʝʨʘʣʴʥʦʛʦ ʜʠʨʝʢʪʦʨʘ ɸʣʧʘʪʦʚʘ ʉ.ʅ. ʦ ʨʘʙʦʪʝ 

 ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè ʟʘ 2021 ʛʦʜ 
 

ʉʘʤʦʨʝʛʫʣʠʨʫʝʤʘʷ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʷ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʷ çʆʙʲʝʜʠʥʝʥʠʝ ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʱʠʢʦʚ ʧʦʜʟʝʤʥʳʭ 

ʩʦʦʨʫʞʝʥʠʡ, ʧʨʦʤʳʰʣʝʥʥʳʭ ʠ ʛʨʘʞʜʘʥʩʢʠʭ ʦʙʲʝʢʪʦʚè - ʝʜʠʥʩʪʚʝʥʥʘʷ ʚ ʈʦʩʩʠʠ 

ʩʧʝʮʠʘʣʠʟʠʨʦʚʘʥʥʘʷ ʩʘʤʦʨʝʛʫʣʠʨʫʝʤʘʷ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʷ ʚ ʦʙʣʘʩʪʠ ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʷ ʧʦʜʟʝʤʥʳʭ 

ʩʦʦʨʫʞʝʥʠʡ. ɺ ʩʚʦʝʤ ʨʝʝʩʪʨʝ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʷ ʦʙʲʝʜʠʥʠʣʘ ʚʝʜʫʱʠʝ ʧʨʝʜʧʨʠʷʪʠʷ, 

ʩʧʝʮʠʘʣʠʟʠʨʫʶʱʠʝʩʷ ʚ ʦʙʣʘʩʪʠ ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʷ ʦʙʲʝʢʪʦʚ ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʦʡ ʠʥʬʨʘʩʪʨʫʢʪʫʨʳ ʠ 

ʧʦʜʟʝʤʥʳʭ ʦʙʲʝʢʪʦʚ ʨʘʟʣʠʯʥʦʛʦ ʥʘʟʥʘʯʝʥʠʷ, ʠʥʞʝʥʝʨʥʳʭ ʢʦʤʤʫʥʠʢʘʮʠʡ ʩ ʠʩʧʦʣʴʟʦʚʘʥʠʝʤ 

ʙʝʩʪʨʘʥʰʝʡʥʳʭ ʪʝʭʥʦʣʦʛʠʡ. 

 

ʀʩʧʦʣʥʠʪʝʣʴʥʳʡ ʦʨʛʘʥ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʚ 2021 ʛʦʜʫ ʧʨʦʚʦʜʠʣ ʨʘʙʦʪʫ ʚ ʩʦʦʪʚʝʪʩʪʚʠʠ ʩ 

ʫʪʚʝʨʞʜʝʥʥʳʤʠ ʧʨʠʦʨʠʪʝʪʥʳʤʠ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʠʷʤʠ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʠ (ʇʨʦʪʦʢʦʣ ʆʙʱʝʛʦ ʩʦʙʨʘʥʠʷ ˉ 

01/2021 ʦʪ 31.03.2021).  
 

ʀʩʧʦʣʥʠʪʝʣʴʥʳʡ ʦʨʛʘʥ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè:  

 

 

 

ɻʝʥʝʨʘʣʴʥʳʡ ʜʠʨʝʢʪʦʨ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè 

ɸʣʧʘʪʦʚ ʉʝʨʛʝʡ ʅʠʢʦʣʘʝʚʠʯ 

 

ʂʦʥʪʨʦʣʴ ʟʘ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʴʶ ʯʣʝʥʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ 
 

1. ɻʦʜʦʚʦʡ ʧʣʘʥ ʧʨʦʚʝʨʦʢ  

ɺ ʩʦʦʪʚʝʪʩʪʚʠʠ ʩ ʫʪʚʝʨʞʜʝʥʥʳʤ ʧʣʘʥʦʤ ʧʨʦʚʝʨʦʢ ʧʦ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè                                         

ʙʳʣʦ ʟʘʧʣʘʥʠʨʦʚʘʥʦ ʢ ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʶ 53 (ʇʷʪʴʜʝʩʷʪ ʪʨʠ) ʧʨʦʚʝʨʢʠ, ʧʨʦʚʝʨʢʫ ʧʨʦʰʣʠ                      

49 (ʉʦʨʦʢ ʜʝʚʷʪʴ) ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ. 4 (ʏʝʪʳʨʝ) ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʠ ʥʝ ʧʨʦʭʦʜʠʣʠ ʧʨʦʚʝʨʢʠ ʚ ʩʚʷʟʠ ʩ ʪʝʤ, ʯʪʦ 

ʥʘ ʤʦʤʝʥʪ ʦʩʫʱʝʩʪʚʣʝʥʠʷ ʢʦʥʪʨʦʣʴʥʳʭ ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʡ ʜʘʥʥʳʝ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʠ ʫʞʝ ʙʳʣʠ ʠʩʢʣʶʯʝʥʳ 

ʠʟ ʨʝʝʩʪʨʘ ʯʣʝʥʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʥʘ ʦʩʥʦʚʘʥʠʠ ʨʝʰʝʥʠʷ ʆʙʱʝʛʦ ʩʦʙʨʘʥʠʷ ʠʣʠ ʥʘ ʦʩʥʦʚʘʥʠʠ 

ʟʘʷʚʣʝʥʠʷ ʦ ʜʦʙʨʦʚʦʣʴʥʦʤ ʧʨʝʢʨʘʱʝʥʠʠ ʯʣʝʥʩʪʚʘ. 

ɺ ʭʦʜʝ ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʷ ʢʦʥʪʨʦʣʴʥʳʭ ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʡ ʫ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ ï ʯʣʝʥʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʛʨʫʙʳʭ 

ʥʘʨʫʰʝʥʠʡ ʫʩʣʦʚʠʡ ʯʣʝʥʩʪʚʘ, ʩʪʘʥʜʘʨʪʦʚ ʠ ʧʨʘʚʠʣ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʥʝ ʚʳʷʚʣʝʥʦ. ʆʙʝʩʧʝʯʝʥʥʦʩʪʴ 

ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʘʤʠ ʅʈʉ ʅʆʇʈʀɿ ʥʘ ʦʩʥʦʚʘʥʠʠ ʩʚʝʜʝʥʠʡ ï ʧʨʝʜʩʪʘʚʣʝʥʥʳʭ ʚ ʭʦʜʝ 

ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʷ ʧʨʦʚʝʨʦʢ ï 100 %. ʊʘʢʞʝ ʫ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ, ʦʩʫʱʝʩʪʚʣʷʶʱʠʭ ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʫ ʧʨʦʝʢʪʥʦʡ 

ʜʦʢʫʤʝʥʪʘʮʠʠ ʥʘ ʦʩʥʦʚʘʥʠʠ ʜʦʛʦʚʦʨʦʚ ʧʦʜʨʷʜʘ, ʟʘʢʣʶʯʝʥʥʳʭ ʩ ʠʩʧʦʣʴʟʦʚʘʥʠʝʤ ʢʦʥʢʫʨʝʥʪʥʳʭ 

ʩʧʦʩʦʙʦʚ ʟʘʢʣʶʯʝʥʠʷ ʜʦʛʦʚʦʨʦʚ (çʟʘʢʫʧʢʠè) ʥʝ ʙʳʣʦ ʚʳʷʚʣʝʥʦ ʥʘʨʫʰʝʥʠʷ ʩʨʦʢʦʚ ʚʳʧʦʣʥʝʥʠʷ 

ʨʘʙʦʪ, ʧʨʝʪʝʥʟʠʡ ʩʦ ʩʪʦʨʦʥʳ ʛʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʳʭ ʠ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʳʭ ʟʘʢʘʟʯʠʢʦʚ ʟʘ 2021 ʛ. ʚ ʘʜʨʝʩ 

ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʥʝ ʧʦʩʪʫʧʘʣʦ. 

ɺ 2021 ʛʦʜʫ ʠʟ ʨʝʝʩʪʨʘ ʯʣʝʥʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʙʳʣʦ ʠʩʢʣʶʯʝʥʦ 8 (ɺʦʩʝʤʴ) ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʠ,                  

3 (ʊʨʠ) ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʠ ʥʘ ʦʩʥʦʚʘʥʠʠ ʟʘʷʚʣʝʥʠʷ ʦ ʜʦʙʨʦʚʦʣʴʥʦʤ ʧʨʝʢʨʘʱʝʥʠʠ ʯʣʝʥʩʪʚʘ,                      

5 (ʇʷʪʴ) ï ʚ ʩʚʷʟʠ ʩ ʥʘʣʠʯʠʝʤ ʟʘʜʦʣʞʝʥʥʦʩʪʠ ʧʦ ʦʧʣʘʪʝ ʯʣʝʥʩʢʠʭ ʚʟʥʦʩʦʚ, ʘ ʪʘʢʞʝ ʥʘʣʠʯʠʝʤ ʚ 

ʦʪʥʦʰʝʥʠʠ ʫʢʘʟʘʥʥʳʭ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ ʧʨʦʮʝʜʫʨʳ çʢʦʥʢʫʨʩʥʦʛʦ ʫʧʨʘʚʣʝʥʠʷè. 

ɺ 2021 ʛʦʜʫ 3 (ʊʨʠ) ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʠ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʣʠ ʜʦʢʫʤʝʥʪʳ ʥʘ ʚʩʪʫʧʣʝʥʠʝ ʚ ʯʣʝʥʳ 

ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ, 2 (ɼʚʫʤʷ) ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʷʤʠ ʩʦʙʣʶʜʝʥʳ ʚʩʝ ʪʨʝʙʦʚʘʥʠʷ ʜʣʷ ʧʨʠʝʤʘ ʚ ʯʣʝʥʳ 

ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ. 
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ʇʦ ʩʦʩʪʦʷʥʠʶ ʥʘ ç14è ʬʝʚʨʘʣʷ 2022 ʛ. ʚ ʨʝʝʩʪʨʝ ʯʣʝʥʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʯʠʩʣʠʪʩʷ                               

68 ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ, ʚ ʧʣʘʥ ʧʨʦʚʝʨʦʢ ʥʘ 2022 ʛ., ʫʪʚʝʨʞʜʝʥʥʳʡ ʨʝʰʝʥʠʝʤ ʉʦʚʝʪʘ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ˉ 03 

ʦʪ ç08è ʬʝʚʨʘʣʷ 2022 ʛ. ʚʥʝʩʝʥʦ 46 ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ. ʇʨʠ ʨʘʟʨʘʙʦʪʢʝ ʧʣʘʥʘ ʫʯʠʪʳʚʘʝʪʩʷ ʨʠʩʢ - 

ʦʨʠʝʥʪʠʨʦʚʘʥʥʳʡ ʧʦʜʭʦʜ, ʪʘʢʞʝ ʧʝʨʠʦʜʠʯʥʦʩʪʴ ʦʩʫʱʝʩʪʚʣʝʥʠʷ ʧʨʦʚʝʨʦʢ ʩ ʫʯʝʪʦʤ ʩʪʘʪʴʠ                 

55.13 ɻʨʘʜʦʩʪʨʦʠʪʝʣʴʥʦʛʦ ʢʦʜʝʢʩʘ ʈʌ, ʘ ʪʘʢʞʝ ʫʯʪʝʥʳ ʨʝʟʫʣʴʪʘʪʳ ʧʨʦʚʝʨʦʢ ʟʘ 2021 ʛ. 

 

2. ʂʦʥʪʨʦʣʴ ʟʘ ʠʩʧʦʣʥʝʥʠʝʤ ʜʦʛʦʚʦʨʦʚ ʧʦʜʨʷʜʘ, ʟʘʢʣʶʯʝʥʥʳʭ ʩ 

ʠʩʧʦʣʴʟʦʚʘʥʠʝʤ ʢʦʥʢʫʨʝʥʪʥʳʭ ʩʧʦʩʦʙʦʚ ʟʘʢʣʶʯʝʥʠʷ ʜʦʛʦʚʦʨʦʚ 
ɺ ʩʦʦʪʚʝʪʩʪʚʠʠ ʩ ʪʨʝʙʦʚʘʥʠʷʤʠ ʯʘʩʪʠ 6 ʩʪʘʪʴʠ 55.13 ɻʨʘʜʦʩʪʨʦʠʪʝʣʴʥʦʛʦ ʂʦʜʝʢʩʘ ʈʌ 

ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʝʡ ʙʳʣʠ ʧʨʦʚʝʜʝʥʳ ʧʨʦʚʝʨʢʠ ʩʦʦʪʚʝʪʩʪʚʠʷ ʬʘʢʪʠʯʝʩʢʦʛʦ ʩʦʚʦʢʫʧʥʦʛʦ ʨʘʟʤʝʨʘ ʧʦ 

ʜʦʛʦʚʦʨʘʤ ʧʦʜʨʷʜʘ ʥʘ ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʫ ʧʨʦʝʢʪʥʦʡ ʜʦʢʫʤʝʥʪʘʮʠʠ, ʧʨʝʜʝʣʴʥʦʤʫ ʨʘʟʤʝʨʫ ʦʙʷʟʘʪʝʣʴʩʪʚ, 

ʠʩʭʦʜʷ ʠʟ ʢʦʪʦʨʦʛʦ ʚʥʝʩʝʥ ʚʟʥʦʩ ʚ ʂʌ ʆɼʆ.  

ʆʨʛʘʥʠʟʘʮʠʠ, ʬʦʨʤʠʨʫʶʱʠʝ ʂʌ ʆɼʆ ʚ 2021 ʛʦʜʫ (48 ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ), ʧʨʝʜʦʩʪʘʚʠʣʠ ʚ 

ʫʩʪʘʥʦʚʣʝʥʥʳʝ ʩʨʦʢʠ ʫʚʝʜʦʤʣʝʥʠʷ ʦ ʬʘʢʪʠʯʝʩʢʦʤ ʩʦʚʦʢʫʧʥʦʤ ʨʘʟʤʝʨʝ ʦʙʷʟʘʪʝʣʴʩʪʚ ʩ 

ʥʝʦʙʭʦʜʠʤʳʤʠ ʜʦʢʫʤʝʥʪʘʤʠ (ʜʦʛʦʚʦʨʘʤʠ, ʘʢʪʘʤʠ ʚʳʧʦʣʥʝʥʥʳʭ ʨʘʙʦʪ). 

ʇʦ ʨʝʟʫʣʴʪʘʪʘʤ ʧʨʦʚʝʜʝʥʥʳʭ ʚʥʝʧʣʘʥʦʚʳʭ ʧʨʦʚʝʨʦʢ ʫ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ ï ʯʣʝʥʦʚ                   

ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè ʥʝ ʙʳʣʦ ʚʳʷʚʣʝʥʦ ʧʨʝʚʳʰʝʥʠʷ ʧʨʝʜʝʣʴʥʦʛʦ ʨʘʟʤʝʨʘ ʦʙʷʟʘʪʝʣʴʩʪʚ, ʠʩʭʦʜʷ 

ʠʟ ʢʦʪʦʨʳʭ ʫʧʣʘʯʝʥ ʫʢʘʟʘʥʥʳʤʠ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʷʤʠ ʫʧʣʘʯʝʥ ʚʟʥʦʩ ʚ ʂʌ ʆɼʆ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ. 

ʂʦʥʪʨʦʣʴ ʟʘ ʠʩʧʦʣʥʝʥʠʝʤ ʜʦʛʦʚʦʨʦʚ ʧʦʜʨʷʜʘ ʚʝʜʝʪʩʷ ʥʘʤʠ ʥʘ ʧʨʦʪʷʞʝʥʠʠ ʚʩʝʛʦ 

ʢʘʣʝʥʜʘʨʥʦʛʦ ʛʦʜʘ (ʧʦ ʩʨʝʜʩʪʚʘʤ ʤʦʥʠʪʦʨʠʥʛʘ ɽʜʠʥʦʡ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʦʡ ʩʠʩʪʝʤʳ ʚ ʩʬʝʨʝ 

ʟʘʢʫʧʦʢ, ʩʘʡʪʦʚ ʟʘʢʘʟʯʠʢʦʚ, ʦʩʫʱʝʩʪʚʣʷʶʱʠʭ ʟʘʢʫʧʢʠ ʧʦ 223-ʌɿ), ʩʚʝʜʝʥʠʷ ʦ ʚʥʦʚʴ 

ʟʘʢʣʶʯʘʝʤʳʭ ʜʦʛʦʚʦʨʘʭ ʟʘʛʨʫʞʘʶʪʩʷ ʥʘʤʠ ʚ ʘʥʘʣʠʪʠʯʝʩʢʫʶ ʩʠʩʪʝʤʫ, ʪʘʢʞʝ ʧʦ ʜʝʡʩʪʚʫʶʱʠʤ 

ʜʦʛʦʚʦʨʘʤ ʟʘʛʨʫʞʘʶʪʩʷ ʘʢʪʳ ʩʜʘʯʠ-ʧʨʠʝʤʢʠ ʨʘʙʦʪ. 

 

3. ʈʘʙʦʪʘ ʧʦ ʦʙʨʘʱʝʥʠʷʤ, ʞʘʣʦʙʘʤ, ʫʚʝʜʦʤʣʝʥʠʷʤ 
ɺ ʦʪʥʦʰʝʥʠʠ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ ï ʯʣʝʥʦʚ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè ʟʘ 2021 ʛʦʜ ʥʝ ʧʦʩʪʫʧʘʣʦ 

ʦʙʨʘʱʝʥʠʡ, ʞʘʣʦʙ, ʫʚʝʜʦʤʣʝʥʠʡ ʦ ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʠ ʧʨʦʚʝʨʦʢ. 

 

4. ʅʘʮʠʦʥʘʣʴʥʳʡ ʨʝʝʩʪʨ ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʦʚ 
ɺ ʥʘʩʪʦʷʱʠʡ ʤʦʤʝʥʪ ʚʩʝ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʠ ï ʯʣʝʥʳ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʧʦʜʪʚʝʨʜʠʣʠ ʥʘʣʠʯʠʝ 

ʦʬʦʨʤʣʝʥʥʳʭ ʧʦ ʤʝʩʪʫ ʦʩʥʦʚʥʦʡ ʨʘʙʦʪʳ ʥʝ ʤʝʥʝʝ ʯʝʤ 2-ʭ ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʦʚ, ʩʚʝʜʝʥʠʷ ʦ ʢʦʪʦʨʳʭ 

ʚʢʣʶʯʝʥʳ ʚ ʨʝʝʩʪʨ ʅʈʉ ʅʆʇʈʀɿ. 

ʆʙʱʝʝ ʢʦʣʠʯʝʩʪʚʦ ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʦʚ, ʢʦʪʦʨʳʝ ʙʳʣʠ ʚʥʝʩʝʥʳ ʦʪ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʚ ʫʢʘʟʘʥʥʳʡ 

ʨʝʝʩʪʨ ʩʦʩʪʘʚʣʷʝʪ ʥʘ ʩʝʛʦʜʥʷʰʥʠʡ ʜʝʥʴ ï 311 ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʦʚ.  

ʌʝʜʝʨʘʣʴʥʳʤ ʟʘʢʦʥʦʤ ʦʪ 30.12.2021 N 447-ʌɿ çʆ ʚʥʝʩʝʥʠʠ ʠʟʤʝʥʝʥʠʡ ʚ 

ɻʨʘʜʦʩʪʨʦʠʪʝʣʴʥʳʡ ʢʦʜʝʢʩ ʈʌè ʩ 01.09.2022 ʛ. ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʳ ʅʈʉ ʅʆʇʈʀɿ ʦʙʷʟʘʥʳ ʧʨʦʭʦʜʠʪʴ 

ʅʝʟʘʚʠʩʠʤʫʶ ʦʮʝʥʢʫ ʢʚʘʣʠʬʠʢʘʮʠʠ. ʇʨʠ ʧʦʩʪʫʧʣʝʥʠʠ ʨʘʟʲʷʩʥʝʥʠʡ ʩʦ ʩʪʦʨʦʥʳ ʅʆʇʈʀɿ ʦ 

ʧʦʨʷʜʢʝ ʧʨʦʭʦʞʜʝʥʠʷ ʫʢʘʟʘʥʥʦʡ ʦʮʝʥʢʠ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʝʡ ʙʫʜʫʪ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʳ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʳʝ 

ʧʠʩʴʤʘ ʚ ʘʜʨʝʩ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ. 

 

5. ɺʳʜʘʯʘ ʚʳʧʠʩʦʢ 
ɿʘ 2021 ʛʦʜ ʧʦ ʟʘʧʨʦʩʘʤ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ ï ʯʣʝʥʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʙʳʣʦ ʚʳʜʘʥʦ 321 (ʊʨʠʩʪʘ 

ʜʚʘʜʮʘʪʴ ʦʜʥʘ) ʚʳʧʠʩʢʘ ʠʟ ʨʝʝʩʪʨʘ ʯʣʝʥʦʚ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè. ʆʬʦʨʤʣʝʥʠʝ ʣʶʙʦʡ ʚʳʧʠʩʢʠ 

ʩʦʧʨʦʚʦʞʜʘʝʪʩʷ ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʝʤ ʵʢʩʧʨʝʩʩ-ʧʨʦʚʝʨʢʠ ʥʘ ʩʦʙʣʶʜʝʥʠʝ ʪʨʝʙʦʚʘʥʠʡ ʢ ʯʣʝʥʩʪʚʫ ʚ 

ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ.  

ɼʣʷ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʠ: 

ʅʘ 14.02.2022 ʛ. ʩ ʤʦʤʝʥʪʘ ʥʘʯʘʣʘ ʦʬʦʨʤʣʝʥʠʷ ʚʳʧʠʩʦʢ, ʧʦʜʪʚʝʨʞʜʘʶʱʠʭ ʧʨʘʚʦ 

ʚʳʧʦʣʥʝʥʠʷ ʨʘʙʦʪ, ʚʳʜʘʥʦ 1382 ʚʳʧʠʩʢʠ ʧʦ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè. 

 

6. ʂʦʤʧʝʥʩʘʮʠʦʥʥʳʝ ʬʦʥʜʳ 

 

ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè 
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ʈʘʟʤʝʨ ʢʦʤʧʝʥʩʘʮʠʦʥʥʦʛʦ  ʬʦʥʜʘ ʥʘ 10.01.2022 ʛ. ʩ ʫʯʝʪʦʤ ʥʘʯʠʩʣʝʥʥʦʛʦ ʜʦʭʦʜʘ ʦʪ 

ʠʥʚʝʩʪʠʨʦʚʘʥʠʷ ʠ ʟʘ ʚʳʯʝʪʦʤ ʥʘʯʠʩʣʝʥʥʦʛʦ ʥʘʣʦʛʘ ʥʘ ʧʨʠʙʳʣʴ ʟʘ 2021 ʛʦʜ ʩʦʩʪʘʚʣʷʝʪ ï92 578 

437 ʨʫʙ. 51 ʢʦʧ. ʚ ʪʦʤ ʯʠʩʣʝ ʨʘʟʤʝʨ ʢʦʤʧʝʥʩʘʮʠʦʥʥʦʛʦ ʬʦʥʜʘ ʚʦʟʤʝʱʝʥʠʷ ʚʨʝʜʘ ʩʦʩʪʘʚʣʷʝʪ 

23 435 019 ʨʫʙ. 61 ʢʦʧ., ʨʘʟʤʝʨ ʢʦʤʧʝʥʩʘʮʠʦʥʥʦʛʦ ʬʦʥʜʘ ʦʙʝʩʧʝʯʝʥʠʷ ʜʦʛʦʚʦʨʥʳʭ ʦʙʷʟʘʪʝʣʴʩʪʚ 

ʩʦʩʪʘʚʣʷʝʪ 72 313 444 ʨʫʙ. 44 ʢʦʧ. 

ɼʝʥʝʞʥʳʝ ʩʨʝʜʩʪʚʘ ʢʦʤʧʝʥʩʘʮʠʦʥʥʦʛʦ ʬʦʥʜʘ ʩ 28.10.2016 ʛ. ʨʘʟʤʝʱʝʥʳ ʥʘ 

ʉʧʝʮʠʘʣʴʥʳʭ ʙʘʥʢʦʚʩʢʠʭ ʩʯʝʪʘʭ ɸʆ çʈʦʩʩʝʣʴʭʦʟʙʘʥʢè. 

 

ʈʘʙʦʪʘ ʩ ʙʘʥʢʘʤʠ 

ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʷ ʚʝʜʝʪ ʧʦʩʪʦʷʥʥʫʶ ʨʘʙʦʪʫ ʩ ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʩʢʠʤ ʨʝʛʠʦʥʘʣʴʥʳʤ ʬʠʣʠʘʣʦʤ ɸʆ 

çʈʦʩʩʝʣʴʭʦʟʙʘʥʢè ʜʣʷ ʩʦʭʨʘʥʝʥʠʷ ʚʳʩʦʢʠʭ ʩʪʘʚʦʢ ʜʣʷ ʨʘʟʤʝʱʝʥʠʝ ʩʨʝʜʩʪʚ ʂʦʤʧʝʥʩʘʮʠʦʥʥʦʛʦ 

ʬʦʥʜʘ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ. 
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ʋʯʘʩʪʠʝ ʚ ʘʢʪʫʘʣʠʟʘʮʠʠ ʠ ʨʘʟʨʘʙʦʪʢʝ ʥʦʨʤʘʪʠʚʥʦ-ʪʝʭʥʠʯʝʩʢʦʡ 

ʜʦʢʫʤʝʥʪʘʮʠʠ. ɺʟʘʠʤʦʜʝʡʩʪʚʠʝ ʩ ʊʂ400. 

ʊʝʭʥʠʯʝʩʢʠʡ ʢʦʤʠʪʝʪ ʧʦ ʩʪʘʥʜʘʨʪʠʟʘʮʠʠ çʇʨʦʠʟʚʦʜʩʪʚʦ ʨʘʙʦʪ ʚ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʝ. ʊʠʧʦʚʳʝ 

ʪʝʭʥʦʣʦʛʠʯʝʩʢʠʝ ʠ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʦʥʥʳʝ ʧʨʦʮʝʩʩʳè ʙʳʣ ʩʦʟʜʘʥ ʚ ʢʦʥʮʝ 2013 ʛʦʜʘ ʚ ʩʦʦʪʚʝʪʩʪʚʠʠ ʩ 

ʇʨʠʢʘʟʦʤ ʌʝʜʝʨʘʣʴʥʦʛʦ ʘʛʝʥʪʩʪʚʘ ʧʦ ʪʝʭʥʠʯʝʩʢʦʤʫ ʨʝʛʫʣʠʨʦʚʘʥʠʶ ʠ ʤʝʪʨʦʣʦʛʠʠ (ʈʦʩʩʪʘʥʜʘʨʪ) 

ʦʪ 12 ʜʝʢʘʙʨʷ 2013 ʛʦʜʘ ˉ 1464. ɺ ʮʝʣʷʭ ʧʦʚʳʰʝʥʠʷ ʵʬʬʝʢʪʠʚʥʦʩʪʠ ʨʘʙʦʪ ʧʦ ʩʪʘʥʜʘʨʪʠʟʘʮʠʠ ʥʘ 

ʥʘʮʠʦʥʘʣʴʥʦʤ, ʤʝʞʛʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʦʤ ʠ ʤʝʞʜʫʥʘʨʦʜʥʦʤ ʫʨʦʚʥʷʭ ʈʦʩʩʪʘʥʜʘʨʪ ʠʟʜʘʣ ʇʨʠʢʘʟ ʦʪ 16 

ʘʚʛʫʩʪʘ 2017 ʛʦʜʘ ˉ 1733.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ʇʨʠ ʪʝʭʥʠʯʝʩʢʦʤ ʢʦʤʠʪʝʪʝ ʧʦ ʩʪʘʥʜʘʨʪʠʟʘʮʠʠ çʇʨʦʠʟʚʦʜʩʪʚʦ ʨʘʙʦʪ ʚ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʝ. 

ʊʠʧʦʚʳʝ ʪʝʭʥʦʣʦʛʠʯʝʩʢʠʝ ʠ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʦʥʥʳʝ ʧʨʦʮʝʩʩʳè (ʊʂ 400) ʩʦʟʜʘʥ ʧʦʜʢʦʤʠʪʝʪ 

ʇʦʜʢʦʤʠʪʝʪ 5 çʇʦʜʟʝʤʥʦʝ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʦè, ʧʨʝʜʩʝʜʘʪʝʣʝʤ ʢʦʪʦʨʦʛʦ ʷʚʣʷʝʪʩʷ ʛʝʥʝʨʘʣʴʥʳʡ 

ʜʠʨʝʢʪʦʨ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè ʉ.ʅ. ɸʣʧʘʪʦʚ. ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʷ ʫʯʘʩʪʚʫʝʪ ʚ ʦʙʩʫʞʜʝʥʠʷʭ ʠ 

ʟʘʩʝʜʘʥʠʷʭ ʢʦʤʠʪʝʪʘ ʧʦ ʚʦʧʨʦʩʘʤ ʬʦʨʤʠʨʦʚʘʥʠʷ ʧʨʦʛʨʘʤʤ ʨʘʟʨʘʙʦʪʢʠ ʤʝʞʛʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʳʭ ʠ 

ʥʘʮʠʦʥʘʣʴʥʳʭ ʩʪʘʥʜʘʨʪʦʚ, ʧʨʦʛʨʘʤʤ ʨʘʟʨʘʙʦʪʢʠ ʩʚʦʜʦʚ ʧʨʘʚʠʣ, ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʠ ʧʨʝʜʣʦʞʝʥʠʡ ʧʦ 

ʨʘʟʨʘʙʦʪʢʝ ʩʪʘʥʜʘʨʪʦʚ ʚ ʦʙʣʘʩʪʠ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʠ ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʦʛʦ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ. ɻʦʣʦʩʦʚʘʥʠʝ ʠ 

ʧʨʠʝʤ ʧʨʝʜʣʦʞʝʥʠʡ ʧʨʦʠʩʭʦʜʠʪ ʚ ʛʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʦʡ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʦʡ ʩʠʩʪʝʤʝ ʈʦʩʩʪʘʥʜʘʨʪʘ 

çɹʝʨʝʩʪʘè.   
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ʀʥʬʦʨʤʠʨʦʚʘʥʠʝ ʦʙʱʝʩʪʚʝʥʥʦʩʪʠ ʦ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʠ ʯʣʝʥʦʚ 

ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè. ʇʨʦʜʚʠʞʝʥʠʝ ʠʜʝʠ ʢʦʤʧʣʝʢʩʥʦʛʦ ʦʩʚʦʝʥʠʷ 

ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʧʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚʘ. 

 

ɺ 2021 ʛʦʜʫ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè ʧʨʦʚʦʜʠʣʘ ʨʘʙʦʪʫ ʧʦ ʩʣʝʜʫʶʱʠʤ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʠʷʤ:  

 

ɺʟʘʠʤʦʜʝʡʩʪʚʠʝ ʩ ʦʨʛʘʥʘʤʠ ʛʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʦʡ ʚʣʘʩʪʠ  

(ʇʨʘʚʠʪʝʣʴʩʪʚʦʤ ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ). 

 

ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè ʚʝʜʫʪ ʩʦʚʤʝʩʪʥʫʶ ʨʘʙʦʪʫ ʩ ʊʦʥʥʝʣʴʥʦʡ ʘʩʩʦʮʠʘʮʠʝʡ ʉʝʚʝʨʦ-

ɿʘʧʘʜʘ ʧʦ ʚʟʘʠʤʦʜʝʡʩʪʚʠʶ ʩ ʦʨʛʘʥʘʤʠ ʛʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʦʡ ʚʣʘʩʪʠ (ɸʜʤʠʥʠʩʪʨʘʮʠʝʡ ʉʘʥʢʪ-

ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ), ʠʥʬʦʨʤʠʨʦʚʘʥʠʶ ʦʙʱʝʩʪʚʝʥʥʦʩʪʠ ʦ ʚʘʞʥʦʩʪʠ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ ʠ 

ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʷ ʜʣʷ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʦʡ ʠʥʬʨʘʩʪʨʫʢʪʫʨʳ ʛʦʨʦʜʘ. ɺ ʘʜʨʝʩ ʛʫʙʝʨʥʘʪʦʨʘ 

ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ ʙʳʣʠ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʳ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʳʝ ʠ ʨʝʢʦʤʝʥʜʘʪʝʣʴʥʳʝ ʧʠʩʴʤʘ, 

ʢʘʩʘʶʱʠʝʩʷ ʨʘʟʨʘʙʦʪʢʠ ʧʝʨʩʧʝʢʪʠʚʥʦʛʦ ʧʣʘʥʘ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʤʝʪʨʦʧʦʣʠʪʝʥʘ ʉʘʥʢʪ-

ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ, ʜʦʣʛʦʩʨʦʯʥʦʛʦ ʧʣʘʥʠʨʦʚʘʥʠʷ ʠ ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʷ ʥʦʚʳʭ ʩʪʘʥʮʠʡ ʤʝʪʨʦ, 

ʥʝʦʙʭʦʜʠʤʳʭ ʜʣʷ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʦʡ ʠʥʬʨʘʩʪʨʫʢʪʫʨʳ ʛʦʨʦʜʘ ʠ ʧʦʚʳʰʝʥʠʷ ʫʨʦʚʥʷ 

ʢʦʤʬʦʨʪʥʦʩʪʠ ʧʨʦʞʠʚʘʥʠʷ ʚ ʛʦʨʦʜʝ.  

 

ɻʫʙʝʨʥʘʪʦʨʫ ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ ɹʝʛʣʦʚʫ ɸ.ɼ. ʦʪʧʨʘʚʣʝʥʦ ʧʠʩʴʤʦ ʦ ʧʦʜʜʝʨʞʢʝ 

ʧʨʦʝʢʪʥʳʭ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ ʚ ʦʙʣʘʩʪʠ ʤʝʪʨʦʩʪʨʦʝʥʠʷ ʠ ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʷ ʧʦʜʟʝʤʥʳʭ 

ʩʦʦʨʫʞʝʥʠʡ ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ. ʀʩʭ. ˉ 92 ʦʪ 25.06.2021 ʛ. 

ʇʦʜʛʦʪʦʚʣʝʥ ʧʨʦʝʢʪ ʧʠʩʴʤʘ ʦʪ ʆɸʆ ʅʀʇʀʀ çʃʝʥʤʝʪʨʦʛʠʧʨʦʪʨʘʥʩè. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ʅʘ ʧʨʷʤʫʶ ʣʠʥʠʶ ʩ ʇʨʝʟʠʜʝʥʪʦʤ ʈʦʩʩʠʠ ɺ.ɺ. ʇʫʪʠʥʳʤ 30.06.2021 ʛ. ʙʳʣ 

ʧʦʜʛʦʪʦʚʣʝʥ ʠ ʦʪʧʨʘʚʣʝʥ ʚʦʧʨʦʩ ʯʝʨʝʟ ʩʘʡʪ http://moskva-putinu.ru/  : 

ɺ ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʝ ʜʦʩʪʨʘʠʚʘʶʪʩʷ ʜʘʚʥʦ ʟʘʧʣʘʥʠʨʦʚʘʥʥʳʝ  ʩʪʘʥʮʠʠ ʤʝʪʨʦ, ʥʦʚʦʛʦ 

ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ ʥʝ ʚʝʜʸʪʩʷ. ʆʙʲʸʤʳ ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʷ ʦʙʲʝʢʪʦʚ ʤʝʪʨʦʧʦʣʠʪʝʥʘ 

ʩʦʢʨʘʪʠʣʠʩʴ ʚ ʥʝʩʢʦʣʴʢʦ ʩʦʪʝʥ ʨʘʟ. ʇʦʜʟʝʤʥʘʷ  ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʘʷ ʠʥʬʨʘʩʪʨʫʢʪʫʨʘ 

ʷʚʣʷʝʪʩʷ ʦʩʥʦʚʦʡ ʢʦʤʬʦʨʪʥʦʡ ʠ ʙʝʟʦʧʘʩʥʦʡ ʛʦʨʦʜʩʢʦʡ ʩʨʝʜʳ, ʥʦ ʚ ʉʝʚʝʨʥʦʡ ʩʪʦʣʠʮʝ 

ʦʥʘ ʧʨʘʢʪʠʯʝʩʢʠ ʥʝ ʨʘʟʚʠʚʘʝʪʩʷ. ɺ ʯʝʤ ʧʨʠʯʠʥʘ ʪʘʢʦʛʦ ʧʦʣʦʞʝʥʠʷ ʜʝʣ? ʇʨʝʜʣʘʛʘʝʤ 

ʧʨʠʚʣʝʯʴ ʧʨʦʬʝʩʩʠʦʥʘʣʴʥʦʝ ʩʦʦʙʱʝʩʪʚʦ ʜʣʷ ʦʮʝʥʢʠ ʩʠʪʫʘʮʠʠ ʠ ʨʘʟʨʘʙʦʪʢʝ ʤʝʨ ʧʦ 

ʫʚʝʣʠʯʝʥʠʶ ʦʙʲʸʤʦʚ ʤʝʪʨʦʩʪʨʦʝʥʠʷ ʚ ʉʘʥʢʪ - ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʝ. 

 

03.11.2021 ʅʘʧʨʘʚʣʝʥʦ ʧʠʩʴʤʦ ʠʩʭ. ˉ 193 ʦʪ 03.11.2021 ʛ. ʩ ʧʨʦʩʴʙʦʡ ʧʦʚʪʦʨʥʦ 

ʨʘʩʩʤʦʪʨʝʪʴ ʦʙʨʘʱʝʥʠʝ ʢ ɻʫʙʝʨʥʘʪʦʨʫ ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ (ʠʩʭ. ˉ 92 ʦʪ 25.06.2021 ʛ.). 

ʅʘ ʧʠʩʴʤʦ ʧʦʣʫʯʝʥ ʦʪʚʝʪ ʦʪ ʂʦʤʠʪʝʪʘ ʧʦ ʨʘʟʚʠʪʠʶ ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʦʡ ʠʥʬʨʘʩʪʨʫʢʪʫʨʳ 

ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ ˉ 01-13-9290/21-5-1 ʦʪ 12.01.2022 ʛ.  

http://moskva-putinu.ru/
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ʀʥʬʦʨʤʠʨʦʚʘʥʠʝ ʦʙʱʝʩʪʚʝʥʥʦʩʪʠ ʦ ʚʘʞʥʦʩʪʠ ʫʩʪʦʡʯʠʚʦʛʦ ʠʩʧʦʣʴʟʦʚʘʥʠʷ 

ʛʦʨʦʜʩʢʦʛʦ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʧʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚʘ, ʨʘʟʚʠʪʠʠ ʠʥʥʦʚʘʮʠʦʥʥʳʭ ʪʝʭʥʦʣʦʛʠʡ ʠ 

ʦʙʦʨʫʜʦʚʘʥʠʷ  ʚ ʦʙʣʘʩʪʠ ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʷ ʠ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ ʦʙʲʝʢʪʦʚ ʧʦʜʟʝʤʥʦʡ, 

ʠʥʞʝʥʝʨʥʦʡ ʠ ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʦʡ ʠʥʬʨʘʩʪʨʫʢʪʫʨ, ʧʦʩʨʝʜʩʪʚʦʤ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʦʛʦ 

ʀʥʪʝʨʥʝʪ-ʧʦʨʪʘʣʘ çʇʦʜʟʝʤʥʳʡ ʵʢʩʧʝʨʪè, ʞʫʨʥʘʣʘ çʇʦʜʟʝʤʥʳʝ ʛʦʨʠʟʦʥʪʳè ʠ 

çʇʫʪʝʚʦʡ ʥʘʚʠʛʘʪʦʨè.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʷ ʧʨʦʜʦʣʞʘʝʪ ʘʢʪʠʚʥʦ ʩʦʪʨʫʜʥʠʯʘʪʴ ʩ ʧʝʯʘʪʥʳʤ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʳʤ ʠʟʜʘʥʠʝʤ 

çʇʦʜʟʝʤʥʳʝ ʛʦʨʠʟʦʥʪʳè ʠ ʩ ʥʘʫʯʥʳʤ, ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʦ-ʘʥʘʣʠʪʠʯʝʩʢʠʤ ʠʟʜʘʥʠʝʤ 

çʇʫʪʝʚʦʡ ʥʘʚʠʛʘʪʦʨè, ʢʦʪʦʨʳʡ ʙʳʣ ʚʢʣʶʯʝʥ ʚ ʇʝʨʝʯʝʥʴ ɺɸʂ ʈʌ, ʠʥʜʝʢʩʠʨʫʝʪʩʷ ʚ ʈʀʅʎ 

(eLIBRARY.RU), ʚʝʜʝʪʩʷ ʩʦʚʤʝʩʪʥʘʷ ʨʘʙʦʪʘ ʩ ʀʥʪʝʨʥʝʪ-ʧʦʨʪʘʣʦʤ çʇʦʜʟʝʤʥʳʡ ʵʢʩʧʝʨʪè. 



9 

ʅʘ ʧʦʨʪʘʣʝ ʧʫʙʣʠʢʫʶʪʩʷ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʳʝ ʤʘʪʝʨʠʘʣʳ, ʩʪʘʪʴʠ ʦ ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʠ, 

ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʝ ʠ ʵʢʩʧʣʫʘʪʘʮʠʠ ʧʦʜʟʝʤʥʳʭ ʩʦʦʨʫʞʝʥʠʡ ʚʦ ʚʩʝʤ ʤʠʨʝ. ɺʩʝʛʦ ʟʘ 2021 ʛʦʜ ʥʘ 

ʧʦʨʪʘʣʝ ʙʳʣʦ ʩʦʟʜʘʥʦ 397 ʩʪʘʪʴʠ, ʧʦʨʷʜʢʘ 57 ʤʘʪʝʨʠʘʣʦʚ ʙʳʣʦ ʧʝʨʝʚʝʜʝʥʦ ʠ ʘʜʘʧʪʠʨʦʚʘʥʦ 

ʜʣʷ ʘʥʛʣʠʡʩʢʦʡ ʚʝʨʩʠʠ ʧʦʨʪʘʣʘ. ʇʦʩʪʦʷʥʥʦ ʚʝʜʝʪʩʷ ʦʙʥʦʚʣʝʥʠʝ ʧʫʙʣʠʢʘʮʠʡ  ʦʬʠʮʠʘʣʴʥʳʭ 

ʩʪʨʘʥʠʮ ʚ ʩʦʮʠʘʣʴʥʳʭ ʩʝʪʷʭ: ɺʢʦʥʪʘʢʪʝ, Facebook, Twitter. 

 

ɺ ʪʦʤ ʯʠʩʣʝ, ʙʳʣʠ ʦʧʫʙʣʠʢʦʚʘʥʳ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʳʝ ʤʘʪʝʨʠʘʣʳ ʠ ʨʝʢʣʘʤʥʳʡ ʙʘʥʥʝʨ ʦ 

ʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʠ ACUUS 2021 ʥʘ ʧʦʨʪʘʣʝ ʠ ʩʦʮʠʘʣʴʥʳʭ ʩʝʪʷʭ, ʢʦʪʦʨʘʷ ʩʦʩʪʦʷʣʘʩʴ 3-7 

ʬʝʚʨʘʣʷ 2021 ʛʦʜʘ. ʇʦʜʛʦʪʦʚʣʝʥʳ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʳʝ, ʘʥʘʣʠʪʠʯʝʩʢʠʝ ʤʘʪʝʨʠʘʣʳ ʜʣʷ 

ʧʫʙʣʠʢʘʮʠʠ ʚ ʜʨʫʛʠʭ ʨʝʛʠʦʥʘʣʴʥʳʭ ʠ ʨʦʩʩʠʡʩʢʠʭ ʉʄʀ.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ʋʯʘʩʪʠʝ ʚ ʩʧʝʮʠʘʣʠʟʠʨʦʚʘʥʥʳʭ ʤʝʞʜʫʥʘʨʦʜʥʳʭ ʠ ʨʦʩʩʠʡʩʢʠʭ ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʷʭ, 

ʧʦʩʨʝʜʩʪʚʦʤ ɺʂʉ ʠʣʠ ʦʯʥʦ. ɺʟʘʠʤʦʜʝʡʩʪʚʠʝ ʩ ʧʨʦʬʝʩʩʠʦʥʘʣʴʥʳʤʠ ʦʙʲʝʜʠʥʝʥʠʷʤʠ.  

 

ʉʧʝʮʠʘʣʠʩʪʘʤʠ, ʚʭʦʜʷʱʠʤʠ ʚ ʩʦʩʪʘʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ, ʙʳʣʠ ʧʦʜʛʦʪʦʚʣʝʥʳ ʜʦʢʣʘʜʳ ʠ 

ʚʳʩʪʫʧʣʝʥʠʷ, ʢʘʩʘʶʱʠʝʩʷ ʚʥʝʜʨʝʥʠʷ ʥʦʚʳʭ ʪʝʭʥʦʣʦʛʠʡ ʠ ʦʙʦʨʫʜʦʚʘʥʠʷ, ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʠ ʠ 

ʧʦʚʳʰʝʥʠʷ ʢʚʘʣʠʬʠʢʘʮʠʠ ʩʧʝʮʠʘʣʠʟʠʨʦʚʘʥʥʦʛʦ  ʢʘʜʨʦʚʦʛʦ  ʧʝʨʩʦʥʘʣʘ, ʚʥʝʜʨʝʥʠʶ ʥʦʚʳʭ 

ʪʝʭʥʦʣʦʛʠʡ, ʤʘʪʝʨʠʘʣʦʚ, ʦʙʦʨʫʜʦʚʘʥʠʷ ʠ ʤʝʪʦʜʦʚ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ ʠ 

ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʷ.   

 

ʈʝʛʫʣʷʨʥʦ ʚʝʜʝʪʩʷ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʴ ʧʦ ʚʟʘʠʤʦʜʝʡʩʪʚʠʶ ʩ ʤʝʞʜʫʥʘʨʦʜʥʳʤʠ ʦʙʱʝʩʪʚʝʥʥʳʤʠ 

ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʷʤʠ ï ACUUS. ɻʝʥʝʨʘʣʴʥʳʡ ʜʠʨʝʢʪʦʨ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʉ.ʅ. ɸʣʧʘʪʦʚ ʚʭʦʜʠʪ ʚ 

ʩʦʩʪʘʚ ʉʦʚʝʪʘ ʜʠʨʝʢʪʦʨʦʚ ʆʙʲʝʜʠʥʝʥʠʷ ʠʩʩʣʝʜʦʚʘʪʝʣʴʩʢʠʭ ʎʝʥʪʨʦʚ ʇʦʜʟʝʤʥʦʛʦ 

ʇʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚʘ ʄʝʛʘʧʦʣʠʩʦʚ (ACUUS) ʠ ʧʦʩʪʦʷʥʥʦ ʧʨʠʥʠʤʘʝʪ ʫʯʘʩʪʠʝ ʚ ʦʙʩʫʞʜʝʥʠʷʭ ʠ 

ʛʦʣʦʩʦʚʘʥʠʷʭ ʧʦ ʚʦʧʨʦʩʘʤ ʜʘʣʴʥʝʡʰʝʡ ʨʘʙʦʪʳ ACUUS. ʇʦʜʧʠʩʘʥʥʳʝ ʨʘʥʝʝ ʩʦʛʣʘʰʝʥʠʷ ʦ 

ʩʦʪʨʫʜʥʠʯʝʩʪʚʝ ʤʝʞʜʫ ʩ ʤʝʞʜʫʥʘʨʦʜʥʳʤʠ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʷʤʠ ʧʨʝʜʫʩʤʘʪʨʠʚʘʶʪ ʦʙʤʝʥ 

ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʝʡ, ʚʝʜʝʥʠʝ ʧʦʩʪʦʷʥʥʦʛʦ ʜʠʘʣʦʛʘ ʤʝʞʜʫ ʠʥʦʩʪʨʘʥʥʳʤʠ ʠ ʨʦʩʩʠʡʩʢʠʤ 

ʧʨʦʬʝʩʩʠʦʥʘʣʴʥʳʤ ʩʦʦʙʱʝʩʪʚʦʤ. 

 

ɺ ʨʘʤʢʘʭ ʩʦʪʨʫʜʥʠʯʝʩʪʚʘ ʩ ʆʙʲʝʜʠʥʝʥʠʝʤ ʠʩʩʣʝʜʦʚʘʪʝʣʴʩʢʠʭ ʎʝʥʪʨʦʚ ʇʦʜʟʝʤʥʦʛʦ 

ʇʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚʘ ʄʝʛʘʧʦʣʠʩʦʚ (ACUUS), ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʷ ʚʝʣʘ ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʫ ʨʦʩʩʠʡʩʢʦʡ ʜʝʣʝʛʘʮʠʠ 

ʥʘ ʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʶ ACUUS ʚ ʍʝʣʴʩʠʥʢʠ. ʅʦ, ʚ ʩʚʷʟʠ ʩ ʧʘʥʜʝʤʠʝʡ ʠʟ-ʟʘ COVID-19, ʬʦʨʤʘʪ 
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ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʷ ʧʦʤʝʥʷʣʠ ʩ ʦʯʥʦʛʦ ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʷ ʥʘ ʚʠʜʝʦʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʶ ʠ ʧʝʨʝʥʝʩʣʠ ʥʘ 3-7 

ʬʝʚʨʘʣʷ 2021 ʛʦʜʘ.  

 

ɺ ʧʦʚʝʩʪʢʝ ʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʠ ACUUS-2020/2021 ʍʝʣʴʩʠʥʢʠ ʙʳʣʘ ʦʙʦʟʥʘʯʝʥʳ ʚʦʧʨʦʩʳ, 

ʢʘʩʘʶʱʠʝʩʷ ʫʩʪʦʡʯʠʚʦʛʦ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʛʦʨʦʜʦʚ ʠ ʦʩʚʦʝʥʠʷ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʧʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚʘ ʚ ʤʠʨʝ. 

ʆʥʣʘʡʥ-ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʝ ʪʨʘʥʩʣʠʨʦʚʘʣʦʩʴ ʥʘ ʜʚʘ ʧʦʪʦʢʘ, ʩʦʩʪʦʷʱʠʝ ʠʟ ʪʝʤʘʪʠʯʝʩʢʠʭ ʩʝʩʩʠʡ, 

ʧʦʩʚʷʱʝʥʥʳʭ ʚʦʧʨʦʩʘʤ: ʛʨʘʜʦʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʦ, ʘʨʭʠʪʝʢʪʫʨʘ ʠ ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʝ, ʨʘʟʚʠʪʠʝ 

ʧʦʜʟʝʤʥʦʡ ʠʥʬʨʘʩʪʨʫʢʪʫʨʳ, ʫʩʪʦʡʯʠʚʦʩʪʴ ʠ ʵʢʦʣʦʛʠʷ, ʚʦʟʥʠʢʥʦʚʝʥʠʝ ʨʠʩʢʦʚ, ʚʥʝʜʨʝʥʠʝ 

ʪʝʭʥʠʯʝʩʢʠʭ ʤʝʪʦʜʦʚ, ʠʥʥʦʚʘʮʠʡ. 

 

ʉ ʧʨʠʚʝʪʩʪʚʝʥʥʳʤʠ ʩʣʦʚʘʤʠ ʢ ʫʯʘʩʪʥʠʢʘʤ ʚʳʩʪʫʧʠʣʘ ʟʘʤʝʩʪʠʪʝʣʴ ʤʵʨʘ ʛʦʨʦʜʘ ʍʝʣʴʩʠʥʢʠ 

ʧʦ ʚʦʧʨʦʩʘʤ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʛʦʨʦʜʩʢʦʡ ʩʨʝʜʳ ɸʥʥʠ ʉʠʥʥʝʤʷʢʠ. ʆʜʥʠʤ ʠʟ ʢʣʶʯʝʚʳʭ 

ʜʦʢʣʘʜʯʠʢʦʚ ʚ ʧʝʨʚʳʡ ʜʝʥʴ ʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʠ ʙʳʣ ʬʠʥʩʢʠʡ ʨʘʟʨʘʙʦʪʯʠʢ ʤʦʙʠʣʴʥʦʡ ʠʛʨʳ 

Angry Birds, ʙʨʝʥʜ-ʤʝʥʝʜʞʝʨ ʢʦʤʧʘʥʠʠ Lightneer, ʧʨʦʠʟʚʦʜʷʱʝʡ ʦʙʨʘʟʦʚʘʪʝʣʴʥʳʝ ʠʛʨʳ, 

ʠʥʚʝʩʪʦʨ, ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴ ʠ ʦʩʥʦʚʘʪʝʣʴ ʜʝʚʝʣʦʧʝʨʩʢʦʡ ʢʦʤʧʘʥʠʠ ʜʣʷ ʧʨʦʝʢʪʘ 

ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ ʪʦʥʥʝʣʷ ʤʝʞʜʫ ʊʘʣʣʠʥʦʤ ʠ ʍʝʣʴʩʠʥʢʠ FinEst ʇʝʪʝʨ ɺʝʩʪʝʨʙʘʢʘ. 

 

ɺʩʝʛʦ ʥʘ ʦʥʣʘʡʥ-ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʠ ʙʳʣʦ ʟʘʨʝʛʠʩʪʨʠʨʦʚʘʥʦ ʧʦʨʷʜʢʘ 187 ʫʯʘʩʪʥʠʢʦʚ ʠʟ ʨʘʟʥʳʭ 

ʩʪʨʘʥ ɸʟʠʠ, ɽʚʨʦʧʳ ʠ ɸʤʝʨʠʢʠ. ʅʘʩʳʱʝʥʥʘʷ ʧʦʚʝʩʪʢʘ ʠ ʩʦʣʠʜʥʳʡ ʩʦʩʪʘʚ ʫʯʘʩʪʥʠʢʦʚ 

ʧʦʟʚʦʣʷʝʪ ʛʦʚʦʨʠʪʴ ʦ ʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʠ ʢʘʢ ʦʙ ʦʜʥʦʤ ʠʟ ʟʥʘʯʠʤʳʭ, ʘʚʪʦʨʠʪʝʪʥʳʭ ʚ ʤʠʨʝ 

ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʡ ʚ ʩʬʝʨʝ ʠʩʧʦʣʴʟʦʚʘʥʠʷ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʧʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚʘ. ʅʝ ʩʤʦʪʨʷ ʥʘ ʚʘʞʥʦʩʪʴ ʠ 

ʩʣʦʞʥʦʩʪʴ ʪʝʤʘʪʠʢʠ ʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʠ, ʦʨʛʘʥʠʟʘʪʦʨʘʤ ʫʜʘʣʦʩʴ ʩʦʟʜʘʪʴ ʜʨʫʞʝʣʶʙʥʫʶ ʠ 

ʧʨʠʚʝʪʣʠʚʫʶ ʘʪʤʦʩʬʝʨʫ ʚʦ ʚʨʝʤʷ ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʷ ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʷ. 

 

ʄʥʦʛʠʝ ʜʦʢʣʘʜʯʠʢʠ ʟʘʪʨʦʥʫʣʠ ʪʝʤʫ ʵʬʬʝʢʪʠʚʥʦʛʦ ʠʩʧʦʣʴʟʦʚʘʥʠʷ ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʳʭ ʩʠʩʪʝʤ ʠ 

ʚʦʧʨʦʩʳ ʠʭ ʵʢʩʧʣʫʘʪʘʮʠʠ ʚ ʧʝʨʠʦʜ ʧʘʥʜʝʤʠʠ (COVID-19), ʘ ʪʘʢʞʝ ʚʦʧʨʦʩʳ ʠʩʧʦʣʴʟʦʚʘʥʠʷ 

ʠ ʧʨʦʠʟʚʦʜʩʪʚʘ ʛʝʦʪʝʨʤʘʣʴʥʦʡ ʵʥʝʨʛʠʠ. ʉ ʜʦʢʣʘʜʘʤʠ ʚʳʩʪʫʧʠʣʠ ʨʦʩʩʠʡʩʢʠʝ ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʳ: 

ʄʠʭʘʠʣ ʃʝʙʝʜʝʚ, ʟʘʤʝʩʪʠʪʝʣʴ ʛʝʥʝʨʘʣʴʥʦʛʦ ʜʠʨʝʢʪʦʨʘ ʧʦ ʥʘʫʯʥʦ-ʠʩʩʣʝʜʦʚʘʪʝʣʴʩʢʦʡ 

ʨʘʙʦʪʝ ʆɸʆ çʅʀʇʀʀ çʃʝʥʤʝʪʨʦʛʠʧʨʦʪʨʘʥʩè, ʅʠʢʦʣʘʡ ɹʦʙʳʣʝʚ, ʜʦʮʝʥʪ ʢʘʬʝʜʨʳ 

ʵʢʦʣʦʛʠʯʝʩʢʦʡ ʙʝʟʦʧʘʩʥʦʩʪʠ ʠ ʫʩʪʦʡʯʠʚʦʛʦ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʨʝʛʠʦʥʦʚ ʀʥʩʪʠʪʫʪʘ ʥʘʫʢ ʦ ɿʝʤʣʝ 

ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʩʢʦʛʦ ʛʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʦʛʦ ʫʥʠʚʝʨʩʠʪʝʪʘ, ɸʣʝʢʩʝʡ ɸʨʭʠʧʦʚ, ʛʝʥʝʨʘʣʴʥʳʡ 

ʜʠʨʝʢʪʦʨ ʆʆʆ çɻɽʆɼʀɸɻʅʆʉʊʀʂɸè, ɼʤʠʪʨʠʡ ʂʦʥʶʭʦʚ, ʟʘʤʝʩʪʠʪʝʣʴ ʥʘʯʘʣʴʥʠʢʘ 

ʅʘʫʯʥʦ-ʠʥʞʝʥʝʨʥʦʛʦ ʮʝʥʪʨʘ ʧʦ ʦʩʚʦʝʥʠʶ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʧʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚʘ ɸʆ çʄʦʩʠʥʞʧʨʦʝʢʪè, 

ʀʣʠʟʘʨ ʄʠʨʩʘʷʧʦʚ, ʟʘʚʝʜʫʶʱʠʡ ʢʘʬʝʜʨʦʡ ʆʩʥʦʚʘʥʠʷ, ʬʫʥʜʘʤʝʥʪʳ, ʜʠʥʘʤʠʢʘ 

ʩʦʦʨʫʞʝʥʠʡ ʠ ʠʥʞʝʥʝʨʥʘʷ ʛʝʦʣʦʛʠʷ ʂɻɸʉʋ.  
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ɺ ʨʘʤʢʘʭ ʤʝʞʜʫʥʘʨʦʜʥʦʡ ʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʠ Smarttransport-2021, ʢʦʪʦʨʘʷ ʧʨʦʭʦʜʠʣʘ c 18 ʧʦ 20 

ʦʢʪʷʙʨʷ 2021 ʛʦʜʘ ʚ ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʝ, ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʷ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè ʧʦʜʛʦʪʦʚʠʣʘ 

ʢʨʫʛʣʳʡ ʩʪʦʣ, ʧʦʩʚʷʱʝʥʥʳʡ ʧʨʦʙʣʝʤʘʤ ʠ ʨʘʟʚʠʪʠʶ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ. ɺ 

ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʠ ʧʨʠʥʷʣʠ ʫʯʘʩʪʠʝ ʚʝʜʫʱʠʝ ʨʦʩʩʠʡʩʢʠʝ ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʳ ʚ ʦʙʣʘʩʪʠ 

ʧʨʦʝʢʪʠʨʦʚʘʥʠʷ, ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ ʠ ʵʢʩʧʣʫʘʪʘʮʠʠ ʦʙʲʝʢʪʦʚ ʧʦʜʟʝʤʥʦʡ ʠʥʬʨʘʩʪʨʫʢʪʫʨʳ, 

ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʠ ɸʜʤʠʥʠʩʪʨʘʮʠʠ ʛʦʨʦʜʘ ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ ʠ ʦʨʛʘʥʦʚ ʛʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʦʡ 

ʚʣʘʩʪʠ. ʄʦʜʝʨʘʪʦʨʦʤ ʚʳʩʪʫʧʠʣ ʂʠʨʠʣʣ ʀʚʘʥʦʚ, ʜʠʨʝʢʪʦʨ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ çɼʦʨʤʦʩʪè, 

ʧʨʝʜʣʦʞʠʚʰʠʡ ʩʧʠʢʝʨʘʤ ʚʳʩʢʘʟʘʪʴʩʷ ʧʦ ʦʩʥʦʚʥʳʤ ʧʨʦʙʣʝʤʘʤ, ʤʝʰʘʶʱʠʤ ʚʳʡʪʠ ʉʘʥʢʪ-

ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʫ ʥʘ ʫʨʦʚʝʥʴ ʛʦʨʦʜʦʚ-ʣʠʜʝʨʦʚ ʵʪʦʛʦ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʠʷ. ɺ ʩʚʦʙʦʜʥʦʡ ʜʠʩʢʫʩʩʠʠ 

ʫʯʘʩʪʥʠʢʠ ʦʙʩʫʜʠʣʠ ʛʣʘʚʥʳʡ ʚʦʧʨʦʩ ʧʦʚʝʩʪʢʠ ʜʥʷ: ʢʘʢ ʩʜʚʠʥʫʪʴ ʩ ʤʝʨʪʚʦʡ ʪʦʯʢʠ ʧʨʦʮʝʩʩ 

ʦʩʚʦʝʥʠʷ ʛʦʨʦʜʩʢʦʛʦ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʧʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚʘ? 

 

 ʂʘʢ ʦʪʤʝʪʠʣ ʜʝʧʫʪʘʪ ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʩʢʦʛʦ ɿɸʂʉɸ ʄʠʭʘʠʣ ɸʤʦʩʦʚ, ʞʠʪʝʣʠ ʉʝʚʝʨʥʦʡ ʩʪʦʣʠʮʳ 

ʫʩʪʘʣʠ ʦʪ ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʳʭ ʧʨʦʙʣʝʤ. ʀ, ʢʦʥʝʯʥʦ, ʦʪ ʛʦʨʦʜʩʢʠʭ ʚʣʘʩʪʝʡ ʦʥʠ ʞʜʫʪ ʥʦʚʳʭ 

ʩʪʘʥʮʠʡ ʤʝʪʨʦ. ʇʝʪʝʨʙʫʨʛ ʟʥʘʯʠʪʝʣʴʥʦ ʫʩʪʫʧʘʝʪ ʄʦʩʢʚʝ ʧʦ ʪʝʤʧʘʤ ʤʝʪʨʦʩʪʨʦʝʥʠʷ ʠ 

ʦʙʲʝʤʘʤ ʬʠʥʘʥʩʠʨʦʚʘʥʠʷ: ʝʩʣʠ ʚ ʥʘʰʝʤ ʛʦʨʦʜʝ ʥʘ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʦ ʤʝʪʨʦ ʧʨʠʭʦʜʠʪʩʷ 1,3% 

ʦʪ ʨʘʩʭʦʜʥʦʡ ʯʘʩʪʠ ʙʶʜʞʝʪʘ, ʪʦ ʚ ʄʦʩʢʚʝ ï 7-8%. ʉʝʛʦʜʥʷ ʚ ʩʪʦʣʠʮʝ ʥʘ 1 ʩʪʘʥʮʠʶ ʤʝʪʨʦ 

ʧʨʠʭʦʜʠʪʩʷ ʚ ʩʨʝʜʥʝʤ 50 ʪʳʩʷʯ ʧʘʩʩʘʞʠʨʦʚ, ʪʦ ʚ ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʝ ï 75 ʪʳʩʷʯ, ʪʦ ʝʩʪʴ ʚ ʧʦʣʪʦʨʘ 

ʨʘʟʘ ʙʦʣʴʰʝ. ʕʢʩʧʝʨʪʳ ʧʦʜʯʝʨʢʥʫʣʠ ʚʘʞʥʫʶ ʨʦʣʴ ʧʨʦʬʝʩʩʠʦʥʘʣʴʥʳʭ ʦʙʲʝʜʠʥʝʥʠʡ ʚ 

ʨʘʟʚʠʪʠʠ ʧʦʜʟʝʤʥʦʛʦ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʘ.  
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ɺʟʘʠʤʦʜʝʡʩʪʚʠʝ ʩʦ ʩʨʝʜʩʪʚʘʤʠ ʤʘʩʩʦʚʦʡ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʠ 

 

ɹʳʣʠ ʠʩʧʦʣʴʟʦʚʘʥʳ ʢʦʤʤʝʥʪʘʨʠʠ ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʦʚ ʉʈʆ ɸ çʆʇʉ-ʇʨʦʝʢʪè ʜʣʷ 

ʧʫʙʣʠʢʘʮʠʠ ʠ ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʠ ʥʘ ʙʝʩʧʣʘʪʥʦʡ ʦʩʥʦʚʝ ʩʣʝʜʫʶʱʠʭ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʦʥʥʳʭ 

ʧʝʯʘʪʥʳʭ, ʚʠʜʝʦ-, ʘʫʜʠʦ- ʤʘʪʝʨʠʘʣʦʚ ʚ ʉʄʀ: 

 

 

12 ʷʥʚʘʨʷ 2021 ʛ. çɻʦʨʦʜ ʧʦʜ ʥʦʛʘʤʠ. ɺ ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʝ ʤʦʛʫʪ ʥʘʯʘʪʴ ʦʩʚʦʝʥʠʝ 

ʧʦʜʟʝʤʥʳʭ ʧʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚè. 

ɻʘʟʝʪʘ çʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʩʢʠʝ ʚʝʜʦʤʦʩʪʠè 

ˉ 2 (6840) ʦʪ 12.01.2021 ʧʦʜ ʟʘʛʦʣʦʚʢʦʤ çɻʦʨʦʜ ʧʦʜ ʥʦʛʘʤʠè. 

19 ʘʚʛʫʩʪʘ 2021 ʛ. çɽʜʠʥʳʡ ʧʦʜʨʷʜʯʠʢ ʫ ʤʝʪʨʦ ʚ ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʝ: ʕʢʩʧʝʨʪʳ 

ʦʙʲʷʩʥʠʣʠ, ʫʩʢʦʨʠʪ ʣʠ ʵʪʦ ʩʪʨʦʠʪʝʣʴʩʪʚʦ ʥʦʚʳʭ ʩʪʘʥʮʠʡè 

ʂʦʤʩʦʤʦʣʴʩʢʘʷ ʧʨʘʚʜʘ 

https://www.spb.kp.ru/daily/28319/4461451/ 

04 ʘʚʛʫʩʪʘ 2021 ʛ. çɺ ʧʣʘʥʳ ʧʝʪʝʨʙʫʨʛʩʢʦʛʦ ʤʝʪʨʦʩʪʨʦʝʥʠʷ ʜʦ 2032 ʛʦʜʘ ʚʦʰʣʠ 12 

ʩʪʘʥʮʠʡ. çʂʫʜʨʦʚʦè ʪʘʤ ʝʩʪʴ, çʉʦʩʥʦʚʦʡ ʇʦʣʷʥʳè ʥʝʪè 

ʌʦʥʪʘʥʢʘ.ʈʫ 

https://www.fontanka.ru/2021/08/04/70060994/ 

16 ʘʚʛʫʩʪʘ 2021 ʛ. ʀʩʧʦʣʴʟʦʚʘʥ ʢʦʤʤʝʥʪʘʨʠʡ ʛʝʥʝʨʘʣʴʥʦʛʦ ʜʠʨʝʢʪʦʨʘ ʉ.ʅ. ɸʣʧʘʪʦʚʘ 

ʜʣʷ ʥʦʚʦʩʪʥʦʛʦ ʩʶʞʝʪʘ ʚ 17:30 ʵʬʠʨʘ ɺʝʩʪʠ. ʉʘʥʢʪ-

ʇʝʪʝʨʙʫʨʛ/ʂʘʥʘʣ ʈʦʩʩʠʷ 24 

30 ʘʚʛʫʩʪʘ 2021 ʛ. çʇʝʪʝʨʙʫʨʛ ʜʦʣʞʝʥ ʩʪʨʦʠʪʴ ʧʦʜʟʝʤʥʳʝ ʧʘʨʢʠʥʛʠ ʠ ʧʦʜʟʝʤʥʳʝ 

ʊʈʂè. 

ɺʝʜʦʤʦʩʪʠ ʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛʘ 

https://vedomosti-spb.ru/realty/articles/2021/08/30/884293-peterburg-

stroit-podzemnie-parkingi-trk 

20 ʩʝʥʪʷʙʨʷ 2021 ʛ. çʉʘʥʢʪ-ʇʝʪʝʨʙʫʨʛ ʛʦʪʦʚʠʪʩʷ ʢ ʦʩʚʦʝʥʠʶ ʧʦʜʟʝʤʥʳʭ 

ʧʨʦʩʪʨʘʥʩʪʚè 

ʈʦʩʩʠʡʩʢʘʷ ʛʘʟʝʪʘ - ʌʝʜʝʨʘʣʴʥʳʡ ʚʳʧʫʩʢ ˉ 215(8566) 

https://rg.ru/2021/09/20/reg-szfo/sankt-peterburg-gotovitsia-k-

osvoeniiu-podzemnyh-prostranstv.html 

23 ʩʝʥʪʷʙʨʷ 2021 ʛ. ʇʦ ʤʘʪʝʨʠʘʣʘʤ ʩʧʝʮʠʘʣʠʩʪʦʚ ɸʩʩʦʮʠʘʮʠʠ ʧʦʜʛʦʪʦʚʣʝʥ 

ʤʘʪʝʨʠʘʣ ʜʣʷ 5 ʢʘʥʘʣʘ çʇʝʪʝʨʙʫʨʛ çʫʭʦʜʠʪè ʧʦʜ ʟʝʤʣʶ: 

ʤʘʛʘʟʠʥʳ, ʧʘʨʢʦʚʢʠ, ʛʦʩʪʠʥʠʮʳ ʙʫʜʫʪ ʩʪʨʦʠʪʴ ʥʘ ʤʠʥʫʩʦʚʳʭ 

ʵʪʘʞʘʭè 

https://www.5-tv.ru/news/359259/peterburg-uhodit-pod-zemlu-

magaziny-parkovki-gostinicy-budut-stroit-naminusovyh-etazah/ 

10 ʥʦʷʙʨʷ 2021 ʛ. çʉʫʜ ʚ ʢʦʥʮʝ ʪʦʥʥʝʣʷ: ʨʘʩʪʦʨʞʝʥʠʝ ʢʦʥʪʨʘʢʪʦʚ ʩ 

çʄʝʪʨʦʩʪʨʦʝʤè ʦʩʧʦʨʠʣʠè 

ɼʝʣʦʚʦʡ ʇʝʪʝʨʙʫʨʛ 

https://www.dp.ru/a/2021/11/10/Sud_v_konce_tonnelja?from=subscribe

_email 
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